
Protokół Nr XXIII/20 

z XXIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 22 grudnia 2020 r.  

 w trybie zdalnym 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:15 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXIII 

sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. Zgodnie 

z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na 

stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1  do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

Obecnych było 13 radnych. 

Za przyjęciem    - 13 radnych 

Przeciw     - 0 

Wstrzymało się   - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Sabina Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła 

Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz 

Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, Urszula Derlacz) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 

2021– 2028. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2021r. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2020 – 2027. 

7. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

8. Uchwała w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2020. 

9. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, w roku 

szkolnym 2020/2021. 



10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok. 

11. Uchwała w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok. 

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w obrębie Dywity nad jeziorem Dywity, 

gmina Dywity. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej przy ulicy Olsztyńskiej w Dywitach, 

gmina Dywity. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obrębie Ługwałd, gmina Dywity. 

15. Sprawy różne, Interpelacje, Wnioski i zapytania radnych. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXII sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 13 radnych. 

Za przyjęciem  - 13 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Sabina Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła 

Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz 

Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki, Urszula Derlacz) 

Protokół Nr XXII/20 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 26-11-2020 r. został przyjęty – 

załącznik nr 2 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami okresie 

od 27 listopada  2020r. do 21 grudnia 2020r. załącznik nr 3 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 



 

- Bogumiła Brewka - odnośnie konsultacji z tym PROW-em to będziemy jakoś informowani 

czy samemu trzeba obserwować na stronie Urzędu Marszałkowskiego? 

- p. Wójt Daniel Zadworny - Pani radna to nie Program Rozwoju Obszarów Wiejskich to jest 

plan odbudowy i umowa partnerstwa to prawdopodobnie będzie zawarte gdzieś na stronach 

Ministerstwa Rozwoju Regionalnego czy może naszego Urzędu Marszałkowskiego,  ale jeżeli 

my będziemy mieli tą wiadomość że trwają te konsultacje to na pewno na naszej stronie czy 

Facebooku to zamieścimy taki link. Zachęcam właśnie do tego żeby brać udział w 

konsultacjach,  my też będziemy jako gmina zapoznawać się z tym dokumentem. 

-p. Bogdan Rudnicki - Panie Wójcie mam pytanie odnośnie dofinansowania ścieżki w 

kierunku Słup, coś Pan wspominał że o jakieś dofinansowanie się będzie Pan starał o jakie to 

dofinansowanie chodzi i jakiej ścieżki? 

- p. Wójt Daniel Zadworny - jakiś czas temu pojawiła się informacja że w ramach ZIT-u 

mamy dodatkowe środki związane z niewykorzystaniem z innych konkursów z 

przelicznikiem euro 6 000 000 zł ja zaproponowałam żeby podzielić te środki w miarę po 

równo na poszczególne gminy i żeby każda z gmin mogła po prostu uzupełnić jeszcze jakiś 

odcinek ścieżki pieszo-rowerowej, którą realizuje czy ma plan zrealizować. My doszliśmy do 

wniosku z referatami że taką ideą będzie jakby budowa ścieżki od Wadąga, czyli tam gdzie 

jest teraz skrzyżowanie Myki - Zalbki bo tam się zaczyna jakby ta ścieżka teraz wybudowana, 

ale będziemy szli w górę przy drodze powiatowej prawdopodobnie prawą stroną właśnie w 

kierunku na Słupy i być może to dofinansowanie wysokości miliona złotych nie starczy nam 

na to, aby dojść do tej kapliczki na skręcie na Domagały, żeby połączyć te dwie ścieżki, więc 

może być taka z tego rodzaju luka, ale mam nadzieję że zanim te inwestycje się uruchomią to 

wejdziemy w nowy okres programowy Unii Europejskiej i wtedy złożymy właśnie na ten 

odcinek brakujący i niejako z trzech elementów złożymy całą ścieżkę i tak planuję od Wadąga 

właśnie od Myk, Zalbek poprzez Wadąg i później na Słupy dojechać do kapliczki skręt na 

Domagały na Kieźliny i potem przez miejscowość Słupy przynajmniej aż do miejsca właśnie 

za już miejscowością przy zakręcie przy jeziorze i tam potem i dojdziemy do właśnie tego 

elementu który w tym roku skończyliśmy czyli ścieżki w Rożnowie przy lesie przy parkingu.  

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity 

na lata 2021– 2028. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2021 – 2028, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 ( Bogdan Rudnicki) 

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Sabina Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła 



Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz 

Jędrzejewski, Urszula Derlacz) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity  na 

lata 2021 – 2028 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXIII/212/20 – stanowi zał. nr 

4 do protokołu. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2021r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję budżetu o opinię. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2021r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. 3 Sabina Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła 

Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Zbigniew 

Glezman,  Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dywity na 2021r. została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXIII/213/20 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – udzielam głosu panu Wójtowi 

- p. Wójt Daniel Zadworny – Dziękuję, przede wszystkim chciałem Państwo bardzo 

serdecznie z całego serca podziękować, przede wszystkim za to że tak sprawnie i 

bezproblemowo można powiedzieć zarówno na komisjach jak jaki na dzisiejszej sesji 

zaakceptowali Państwo przygotowany przez Urząd Gminy budżet. Różne  dyskusje słyszymy 

czasem jak w innych samorządach to wygląda, ja cieszę się że jesteśmy myślę że bardzo 

dobrym przykładem na to jak powinno być ułożone wypracowywanie tego budżetu, jak 

odbywa się sprawnie sesja rady gminy, która podejmuje najważniejszy dokument właściwie w 

oparciu o który funkcją w następnym roku. Także bardzo serdecznie Dziękuję państwu 

radnym za zrozumienie naszej idei za pełną akceptację co przygotowaliśmy, za tak sprawne 

ujęcie i głosowanie właśnie na dzisiejszej sesji.  

 



Ad. 6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Bogdan Rudnicki - pytanie odnośnie wieloletniej prognozy finansowej na ten rok jaki i w 

sumie na rok 2021 - 2028,  gdyż widzę na chwilę obecną rozbieżność jeżeli zmieniamy WPF 

na ten rok zadań inwestycyjnych „Budowa dróg wraz z odwodnieniem w Słupach Tamex 

obwodowa”  jest zaplanowane na 2020 40 000 zł a na 2021 700 000 zł a w projekcie WPF 

2021-2028 mamy przesunięcie że w 2021 będzie to 10 000zł a w 2022 700 000zł to te dwie 

wartości mi się nie zgadzają i rozumiem że inwestycja zostanie odsunięta w tym roku na 

kolejne 2 lata choć od 2016 roku jest wpisywana w wieloletnią prognozę czyli przynajmniej 6 

lat mieszkańcy będą czekać na zrealizowanie tej inwestycji? 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – niektóre inwestycje trzeba było przesunąć w czasie 

priorytetem oczywiście są inwestycje, które są planowane z dofinansowaniem unijnych tych 

inwestycji mamy zaplanowanych bardzo dużo w tym roku czy w przyszłym roku mamy kilka 

milionów z czego 50% to są środki zaplanowane jako unijne. Natomiast czy mieszkańcy będą 

czekać kolejne 6 lat, no to no nie odpowiem nie odniosę się do tego. Będziemy czekać na 

realizację czy będzie ona przesunięta czy nie, zobaczymy pokazuje że nie tylko odsuwamy w 

czasie, ale niektóre inwestycje wręcz przyśpieszamy no wszystko zależy od źródeł 

finansowania tam gdzie jest kasa tam jest priorytet i po prostu tak jest i tak będzie i to jest 

chyba prawidłowa gospodarka finansowa. 

-. Daniel Zadworny – Wójt -  na pewno dużo racji tutaj Pan radny wskazuje w tej swojej 

analizie porównania jednego WPF od drugiego WPF i tych zmian, natomiast to co pani 

skarbnik mówi, my musimy być bardzo mocno elastyczni jakby wykorzystywać te szansę, 

które się pojawiają jakby nagle w naszym otoczeniu. Jeżeli będziemy się trzymali tylko i 

wyłącznie tego planu to wszystkie te szansę które się pojawią obok nas ominą. Mógłbym tą 

drogę zrobić, nie ma problemu prawda szybciej zaprojektować, szybciej wybudować, ale nie 

zrobiłbym na przykład ścieżki pieszo-rowerowej, którą planuję tam zrealizować i to właśnie 

w oparciu o te nowe konkursy, które się pojawiły także jest kwestia czy ewentualnie odłożyć 

tą drogę bo nie ma dofinansowania, ale jest na coś co jest w danej miejscowości do 

dofinansowania i najpierw zrobić to z dofinansowaniem bo wiemy że mieszkańcy chodząc od 

osiedla leśnego czy też od Domagały w kierunku do kościoła przy tej drodze powiatowej tam 

Pan radny wielokrotnie mówił i widzi co się dzieje przy tej barierce przy oczku wodnym przy 

tym rozlewisku i chcemy to poprawić żeby tego nie było właśnie tego nie zrobilibyśmy gdyby 

nie wsparcie zewnętrzne. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję budżetu o opinię. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027, poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 



przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman,  Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2020 – 2027 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXIII/214/20 – 

stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję budżetu o opinię. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie 

Gminy Dywity na 2020 r. poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  

2020 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXIII/215/20 – stanowi zał. nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 8.  Uchwała w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2020. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 



Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję budżetu o opinię. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie ustalenia wydatków, które nie 

wygasają z końcem roku 2020 poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 2020  została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXIII/216/20 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 9.  Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, 

w roku szkolnym 2020/2021 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Dywity, w roku szkolnym 2020/2021, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 



Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, w roku 

szkolnym 2020/2021 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXIII/217/20 – stanowi zał. 

Nr 9 do protokołu. 

Ad. 10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję społeczną o opinię. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXIII/218/20 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję społeczną o opinię. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 



 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie Rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2021 rok poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Uchwała w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXIII/219/20 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w obrębie Dywity 

nad jeziorem Dywity, gmina Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję inwestycji o opinię. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

zabudowy mieszkaniowej w obrębie Dywity nad jeziorem Dywity, gmina Dywity poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  



Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w obrębie Dywity 

nad jeziorem Dywity, gmina Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XXIII/220/20 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej przy ulicy 

Olsztyńskiej w Dywitach, gmina Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję inwestycji o opinię. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

zabudowy mieszkaniowej przy ulicy Olsztyńskiej w Dywitach, gmina Dywity poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej przy ulicy 

Olsztyńskiej w Dywitach, gmina Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XXIII/221/20 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 



Ad. 14. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie Ługwałd, gmina 

Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję inwestycji o opinię. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w obrębie Ługwałd, gmina Dywity poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie Ługwałd, gmina Dywity 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXIII/222/20 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 15. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

- p. Magdalena Kilkowska - z racji tego, że zbliżają się święta chciałabym wszystkim naszym 

mieszkańcom, wszystkim pracownikom urzędu oraz naszym członkom rady życzyć 

spokojnych przede wszystkim radosnych świąt. Chciałam podziękować wszystkim za ten rok 

pracy wspólnej, podziękować kierownikom referatów, którzy są zawsze z nami w stałym 

kontakcie i pomagają nam po prostu załatwiać sprawy istotne dla naszych przede wszystkim 

mieszkańców. Pewnie to był specyficzny rok ze względu na te pandemie ogólnoświatową bo 

nawet nie tylko w naszym kraju, ale myślę, że mimo wszystko jakoś dobrze przez niego 

przebrnęliśmy i życzmy sobie tylko żeby w przyszłym roku było lepiej i żebyśmy się zawsze 

w pełnym komplecie spotykali mimo jakiś przejściowych kłopotów zdrowotnych. 

- p. Bogumiła Brewka - Ja również dołączam się do życzeń, już nie będę się powtarzała więc 

dołączam się do życzeń Magdy i do podziękowań dla wszystkich za cały rok bardzo trudny. 

Bardzo bym prosiła Pana Wójta i cały referat Pani Agnieszki o przychylność dla nas do 



utworzenia tego zespołu krajobrazowo przyrodniczego, jest to dla nas bardzo ważne mimo że 

ten rok był ciężki, była pandemia a oprócz tego my jeszcze zmagaliśmy się i zmagamy się 

dalej i pewnie będziemy się zmagać z naszą kopalnią żwiru w Bukwałdzie, która jest dla nas 

po prostu takim ciężkim tematem aczkolwiek trudnym żeby przychylić się do tego i żeby 

przejść do opracowań nad tym zespołem a wszystkim radnym koleżankom pracownikom 

urzędu życzę również zdrowych spokojnych i wesołych świąt. 

-p. Magdalena Kilkowska - chciałam dodać, muszę koniecznie inaczej nie miałbym czystego 

sumienia.  Dziękuję również za to że trochę udało się gminie tak ogólnie urzędowi oraz jego 

jednostkom wprowadzić tej świątecznej atmosfery. Pan Wójt wspominał o tym świątecznym 

oświetleniu, które powstało zamiast szopki a ja również dziękuję serdecznie pracownikom 

naszego Gminnego Ośrodka Kultury, to że nie tylko dekorowali swój GOK w środku, ale też 

wyszli z mnóstwem różnych działań na zewnątrz chociażby przystrojeniem okolic GOK-u, 

ale też tym wszystkim osobom które tworząc rękodzieło na terenie naszej gminy miały okazję 

właśnie korzystając z platformy internetowej GOK-u czy fanpejdżu fejsbukowe go pokazać 

się szerszemu gronu naszych mieszkańców czyli tej akcji promowania rękodzielników oraz 

przedsiębiorców z naszej gminy. 

Bardzo serdecznie dziękuję za to, że w tym trudnym okresie jakoś wszyscy wspólnymi siłami 

staraliśmy się po prostu pomagać sobie nawzajem nie tylko w formie tego wolontariatu, o 

którym już Pan Wójt bardzo dużo mówił, który był istotny na pewno w naszych małych 

społecznościach, ale również takiej trochę większej akcji pokazywania sobie nawzajem 

naszych utalentowanych po prostu mieszkańców naszej gminy, także bardzo serdecznie 

dziękuję. 

-p. Zbigniew Glezman - Dołączam się oczywiście do tych życzeń. Wszystkim życzę zdrowia, 

spokoju. GOK należy zauważać działa prężnie i naprawdę miło to obserwować, miło w tym 

uczestniczyć, oby było tak dalej i tak będzie na pewno. Wszystkim inne jednostki GOPS, 

ośrodek zdrowia, wszystkie te jednostki urzędu gminy,  z którymi mamy może nie na co 

dzień, ale dosyć często do czynienia też należy zauważyć że są bardzo dobrymi trybami 

naszej gminy. Wykonują znakomicie swoje zadania i to jest bardzo pocieszające. Pozwoliłem 

sobie zauważyć że jak dotąd z tej pandemii wychodzimy tak dobrą nogą, w tym sensie nawet 

finansowym, nie ma kataklizmu urząd i Wójt znakomicie radzimy też sobie jako mieszkańcy 

dzisiaj nawet pan Wójt przedstawił wiele informacji na temat poruszenia mieszkańców i też 

właśnie za to wszystko, za ten rok, za ten wysiłek, wszystkim mieszkańcom zaangażowanym 

nawet w najmniejsze sprawy, pomoc drobno sąsiedzką czy większe takie jak mieszkańcy 

Frączek, bardzo serdecznie dziękuję i to napawa nas nadzieją, że ten następny rok będzie 

lepszy. Wszystkim szczerze od serca zdrowia życzę i spokojnych świąt. 

-p. Sabina Robak - przede wszystkim chciałam podziękować bo my to składamy życzenia 

wszystkim Państwu, do których się również dołączam, ale też chciałam podziękować Panu 

Wójtowi za piękne życzenia na cudownych kartkach świątecznych, które otrzymaliśmy każdy 

radny z osobna no coś pięknego bardzo serdecznie chciałam podziękować myślę, że w tym 

przypadku będę wyrazicielką wszystkich koleżanek i kolegów naszych radnych i wszystkiego 

dobrego. 

-p. Dorota Pszczoła - Napisałam mam kolędę proszę posłuchać: 

Kolęda nasza to wszystkie smutki dzisiaj rozprasza, cichutko nuci melodię znaną, w 

świątecznych serce już zapisaną. Już pod choinką leżą prezenty, które nam przyniósł Mikołaj 

Święty, bo wigilijny wieczór kochani wszyscy będziemy obdarowani. Najstarszy z rodu 

składa życzenia: zdrowia, miłości, marzeń spełnienia, by wszystkie troski za wami były i te 

życzenia dziś się spełniły, niech Nowy Rok życie odmieni smutki kłopoty nam w radość 



zmieni i podaruje wspaniałe dni a w jawę zmieni najśmielsze sny. Tego Wam życzy kolęda 

nasza co wszystkie smutki dzisiaj rozprasza, nućmy razem melodie znaną w naszych sercach 

zapisaną. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – wszystkim Państwu radnym 

Panu Wójtowi, Panu Sekretarzowi, Pani Skarbnik,  pracownikom urzędu,  placówkom 

naszym oświatowym – kulturalnym, GOPS-owi, wszystkim mieszkańcom chciałam życzyć 

spokojnych, ale wesołych świąt, dużo serdeczności i miłości, która wydaje mi się że w tym 

roku trochę osłabła, mam nadzieję że w przyszłym ta serdeczności bliskość będzie między 

nami będzie większa niż w tym roku życzę wszystkiego dobrego. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt - również chciałem ze swojej strony podziękować za tyle 

dobrych ciepłych słów na dzisiejszej sesji. Cieszę się, że oceniacie państwo radni naszą 

wspólną pracę, bo biuro rady, rada i poszczególne jednostki to jeden wielki zespół i to 

rzeczywiście prawda, że jakoś taką obronną ręką póki co wychodzimy czy przechodzimy 

przez tą pandemię, epidemię to co wskazał Pan radny Glezman,  ale to właśnie dzięki pracy 

zespołowej dzięki temu że wykorzystujemy okoliczności, które akurat możemy w danej 

momencie wykorzystać. Wiadomo że w pojedynkę nie da się tego zrobić jakiś czas temu 

spotkałem się z taką dewizą: tak jak wiedza jest podzielna, bo nie ma człowieka który 

wiedziałby wszystko tak i władza musi być podzielna, aby dobrze funkcjonować realizować 

poszczególne zadania o czymś zdecydować. Także tym mottem się kierujemy w ciągu dnia że 

skoro wiedza tak i władza musi być podzielna stąd wiele samodzielności wiele inicjatyw 

właśnie u poszczególnych kierowników czy poszczególnych pracowników,  a to jak widać 

dobrze się sprawdza bo dajemy możliwość rozwoju swoich talentów sprawdzamy się w tych 

obszarach, których realizujemy cos dobrego no i te efekty rzeczywiście są.  Myślałem sobie 

trochę o tym mijającym roku, to taka puenta mi się nasunęła, że to jest rok zaskakujących 

sytuacji i jeszcze bardziej zaskakujących rozwiązań. Tych sytuacji przyznam szczerze, że 

nawet z punktu widzenia samorządowego, epidemia to jest oczywiście jedno wielkie 

zaskoczenie, potem różnego rodzaju zakazy nakazy rok niebywałych zaskoczeń w ogóle taki 

jakiś nieprzewidywalny, ale w gruncie rzeczy wydaje mi się że rok, który będziemy na pewno 

długo pamiętać bo on jest właśnie taki dynamiczny z jednej raz negatywne emocje nieraz 

pozytywne raz tak raz owak myślę, że taki rok bardzo napięty ale pozytywny. Bardzo 

serdecznie państwu życzę i naszemu samorządowi, naszym rodzinom żeby jak najwięcej było 

zaskoczeń, ale jednak tych które w efekcie będą tymi pozytywnymi bardzo serdecznie tego 

również ze swojej strony życzę. 

 

Przewodnicząca zamknęła XXIII/20 sesję Rady Gminy Dywity. 
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